

عرض داون تاون بيرك، رامادا من ويندهام داون تاون دبي (يسري العرض حتى 31 مايو 2025)

Downtown Perk, Ramada by Wyndham Downtown Dubai Offer (Valid until 31 May 2025)

الشروط والأحكام:	Terms and conditions:
<p><b>العرض:</b> خصم 20% على المأكولات والمشروبات في داون تاون بيرك، رامادا من ويندهام داون تاون دبي</p>	<p><b>Offer:</b> 20% off on Food &amp; Beverage at Downtown Perk, Ramada by Wyndham Downtown Dubai</p>
<p><b>الشروط والأحكام:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• يسري العرض عند الدفع باستخدام بطاقة ائتمان بنك دبي الإسلامي فقط.</li><li>• العرض متاح لما يصل إلى 4 ضيوف، بمن فيهم حامل البطاقة.</li><li>• لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصم أو عرض ترويجي آخر.</li><li>• لا يسري العرض خلال العطلات الرسمية والمناسبات الخاصة مثل ليلة/يوم الكريسمس وليلة/يوم رأس السنة الجديدة وعيد الفطر وعيد الأضحى وغيره.</li><li>• الحجز المسبق مطلوب على الرقم 9475 303 4 971+ أو <a href="mailto:kenza@rdtdubai.com">kenza@rdtdubai.com</a></li><li>• يمكن استخدام بطاقات بنك دبي الإسلامي لشراء المنتجات والخدمات المتوافقة مع الشريعة الإسلامية فقط.</li><li>• تُطبق شروط وأحكام الشريك وبنك دبي الإسلامي. <a href="#">اضغط هنا</a></li><li>• يسري العرض لغاية 31 مايو 2025</li></ul>	<p><b>Terms and conditions:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Offer is applicable on payment with DIB Credit Card only.</li><li>• Offer is available for up to 4 guests, including the Cardholder.</li><li>• Offer is not applicable in conjunction with any other discount or promotional offer.</li><li>• Offer is not applicable during public holidays, special occasions like Christmas eve/day, New Year's Eve/day, Eid Al Fitr, Eid Al Adha etc.</li><li>• Prior reservation is required at +971 4 303 9475 or <a href="mailto:kenza@rdtdubai.com">kenza@rdtdubai.com</a></li><li>• DIB Cards can be used for purchasing of Sharia Compliant products and services only.</li><li>• Partner and DIB Terms and Conditions apply. <a href="#">Click here</a></li><li>• Offer is valid till 31 May, 2025.</li></ul>